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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottsága 2016. május 17. napján a Városháza 112. számú helyiségében megtartott 

üléséről.  

Jelen vannak: 

• Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

• Dr. Tálas Tamássy Tamás - bizottsági tag 

•  Nánási Tamás – bizottsági tag 

• Tarjáni István - polgármester 

• Varga László- alpolgármester 

• dr. Kovács András - jegyző 

• Pomaházi Krisztina - igazgatási osztályvezető 

• Tóth Attila- Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat intézményvezető 

• Dr. Juhász Zsuzsanna- gyermekorvos 

• Lengyel Anita – egészségügyi referens 

• Dr. Csaba János - egészségügyi koordinátor 

• Dr. Száray Eszter-gyermekorvos - 4. napirendi pontnál 

• Orosz Imréné- csoportvezető védőnő- 4. napirendi pontnál 

• Dudás Éva- gyermekorvosi asszisztens – 4. napirendi pontnál 

 
Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 3 fő bizottsági taggal a bizottság 

határozatképes, az ülést 17 10 órakor megnyitja. Molnár Tibor és Szanyi József távolmaradását 

előre jelezte. A kiküldött meghívót teszi fel szavazásra: 
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A jegyzőkönyv hitelesítésére Nánási Tamás került felkérésre. 

Szavazás: 

A bizottság 3 igen egyhangú szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

 
1) Gólyafészek Bölcsőde Alapító Okiratának módosításáról 

2) Beszámoló a Manó és Manócska családi Napközi és a Kipikopik Játszóház 2015. évi 

tevékenységéről 

3) „Az év praxisa a Kárpát-medencében” díjról 

4) Az iskola-egészségügyi ellátás kérdéséről 

5) Betegelégedettségi kérdőív megjelenésével kapcsolatos kérdésekről 

6) Krízishelyzetben lévő biatorbágyi családok átmeneti elhelyezéséről 

7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 

feladatainak ellátásáról 

8) Biatorbágyért kitüntetés adományozásáról (zárt) 

9) Biatorbágy Városért Életműdíj adományozásáról (zárt) 

10) Szász Gyula Egészségünkért Díj adományozásáról (zárt) 

11) Biatorbágy Város Önkormányzata által átruházott az önkormányzat saját halottjának 

nyilvánítása ügyében hozott döntésekről (zárt) 

 
1) Gólyafészek Bölcsőde Alapító Okiratának módosításáról 

 
Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy a Magyar Államkincstár hiánypótlásra hívta fel az 
Önkormányzatot a bölcsőde Alapító Okirat módosításának eljárásában és ezzel a döntéssel 
tesz eleget a felhívásnak a képviselő-testület. Jegyző úr felé kérdése, hogy három 
szavazásra van-e szükség a bizottságtól? 
 
dr. Kovács András: Ugyanaz a döntés, de  három határozatba foglalva kéri a Képviselő-
testülettől ezt a Magyar Államkincstár, de a Bizottság részéről elég egy szavazás a 
kérdésben. 
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, szavazásra teszi fel a határozati javaslatot. 
 
Szavazás: 
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A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottságának 

47/2016. (V.17.) határozata 

A Gólyafészek Bölcsőde Alapító Okiratának módosításáról 

 
Biatorbágy Város Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta és 
jóváhagyásra javasolja a Gólyafészek Bölcsőde Alapító Okiratának módosítását, egységes 
szerkezetbe foglalt változatát.  
    
 
2) Beszámoló a Manó és Manócska családi Napközi és a Kipikopik Játszóház 2015. évi 
tevékenységéről  
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt az eredeti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra. 
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

48/2016. (V. 17.) határozata 
 
 

A Manó és Manócska Családi Napközi és a Kipikopik Játszóház 2015. évi beszámolója  
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és a Biatorbágy Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 
szóló 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete 1/B. számú mellékletben foglalt átruházott 
hatáskörében jóváhagyja a Manó és Manócska Családi Napközi valamint a Kipikopik 
Játszóház 2015. évi munkájáról szóló beszámolót. 
 
A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 

Bodorkos Ádám: Mivel Dr. Száray Eszterék még nem érkeztek meg a Bizottság a kiküldött 
meghívó szerinti 4. napirend tárgyalásával folytassa a bizottsági az ülést.   

3) Az iskola-egészségügyi ellátás kérdéséről  

Bodorkos Ádám: Elmondta, hogy Dr. Juhász Zsuzsanna beadványa szerint szeretné 
megtartani az iskolaorvosi feladatokat és szeretné, ha kiegészülne a Czuczor Gergely és a 
Református Általános iskola gyermekeivel.  
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Az utolsó egyeztetésen nem vett részt, azt gondolja, hogy ott 
mondhatott le a két másik gyermekorvos az iskolaorvosi feladatok ellátásáról. Úgy gondolja, 
hogy újra kell gondolni az iskolaorvosi ellátást, de eltérő álláspontok vannak a kérdésben 
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Elmondta, hogy a jövőben is szívesen folytatja az iskolaorvosi feladatok ellátását. Telefonon 
kereste fel Dr. Csaba Jánost, és ott kérte, hogy egészüljön ki a saját feladata a Református 
Általános Iskola és a Czuczor Gergely általános iskola általi feladatokkal. Elmondta, hogy az 
1600 körüli ellátotti szám két teljes állású orvos foglalkoztatását is elbírná. A két iskolát azért 
kéri, mert folyamatosan változnak, átszerveződnek a csoportlétszámok és ezzel a 
módosítással nem csökkenne az ellátotti szám. Véleménye szerint a létszám a közeljövőben 
nagyon le fog csökkeni. Nem a finanszírozás motiválja, hanem a további ellátás 
újragondolása. Ha a létszámokat nézik, akkor kérése nem fogja befolyásolni a teljes 
munkaidőben foglalkoztatott új iskolaorvosi ellátás megvalósítását, hisz az általános 
iskolában is folyamatosan változik a létszám. Érdeksérelem nem történhet, és mivel a 
Karinthy utcai iskolában nem lehet létszámnövekedéssel számolni, ezért szeretné kérni a 
Czuczor Gergely feladatait is, amiben már számára a továbbfejlődés lehetősége is benne 
van. Ezzel a kéréssel, lehetőség nyílna a későbbiekben egy új teljes munkaidős orvos 
foglalkoztatására.  
 
Dr. Csaba János: Az első közös egyeztetésen merült fel végleges megoldásként a teljes 
munkaidős iskolaorvos alkalmazása részben vagy egészben. Második egyeztetés nem volt, 
illetve telefonon történt az egyeztetés, ahol mindkét gyermekorvos egyértelműen lemondott 
az iskolaorvosi feladatok ellátásáról. A kérdés az, hogy az így megmaradt létszámra lehet-e 
kapni főállású orvost. Ha ebből a létszámból újabb két iskolát levesznek nem biztos, hogy 
lesz jelentkező a pályázati kiírásra.  
 
dr. Kovács András: A doktornő május 11-i levelének van egy másik része, amiben az OEP 
finanszírozás 50%-os emelését is kéri a doktornő. A levél tartalma félreérthető, hisz a 80 
ezer forintos havi díj a teljes, három orvos által ellátott iskolafeladatok havi OEP 
finanszírozásának teljes összege. Ezen kívül elmondta az iskola orvosi ellátásra 
vonatkozóan, hogyha minél kevesebb gyerek jut a teljes állású orvosra, annál kevesebb a 
javadalmazása is, ami súlyos összeggel csökkentheti munkabérét. 
A két megnevezett iskola tekintetében elmondta, hogy mindkét iskola folyamatosan bővül, ez 
a jövőben nem kevesebb, hanem jóval több lesz, akár a jelenlegi létszám duplájáról is lehet  
év múlva beszélni, amit figyelembe kell venni. A legfontosabb a 80 e Ft, ami mindhárom 
orvosra vonatkozik és ennek az 50%-ra gondol a doktornő? 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Annak idején is kérte a református iskolát, akkor is egyedül maradt 
a kérésével, most is jelezte, hogy átvállalna feladatot, és most is egyedül maradt. Ha azt 
szeretné az Önkormányzat, hogy senkibe ne maradjon tüske, a javaslatát át kellene 
gondolni. Jegyző úr kérdésére elmondta, hogy az ő értelmezése szerint 47,8 ft/fő összeget 
egészítené ki 50%-val az Önkormányzat, ami nem érintené az új iskolaorvos feladatát. A 
160-170 fő csökkentésével körülbelül 60.000.- forint levonást jelentene az iskolaorvos 
finanszírozásából. Belátja, hogy ez komoly anyagi kérdés, de ha javaslatát nem fogadják el, 
úgy a jövőre nézve lesznek problémák, mert idővel a teljes állású iskolaorvostól kellene 
elvenni létszámot, iskolát. Az utolsó pontban írtakról elmondta, hogy ha gondot jelent az 
Önkormányzat számára, akkor erről lemond és továbbra is az OEP finanszírozásért látja el. 
 
Tarjáni István: Félreértést szeretne tisztázni, a Karinthy utcai épületből az alsó tagozatosak 
elköltöztetése nem célja az Önkormányzatnak.  
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Jelenleg nem indult új első osztály, kimenő iskolává válik.  
 
Tarjáni István: Most sem volt szándéka az Önkormányzatnak, egyszerűen nem iratkoztak 
be annyian, hogy az az osztálylétszámnak megfelelő lett volna. 16+4 tanterv építését 
tervezik, ezért a távlati tervekben is az szerepel, hogy maradjon a 4 csoport. 
 
Dr. Juhász Zsuzsanna: Több szülő jelezte, hogy nem tudta beíratni oda gyermekét, mert az 
az információt kapták, hogy nem indít első osztályt.  
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Bodorkos Ádám: A számadatokból az derül ki, hogy azzal, hogy csökkenti az 
Önkormányzat az ellátottak számát, csökken annak is az esélye, hogy valaki jelentkezzen a 
pályázati kiírásra. A két doktornő véleményét sem lehet figyelmen kívül hagyni, nagyon 
nehéz helyzetben van, javasolni nem tud újat, csak az eredeti határozati javaslatban 
szereplőt.  
 
Dr. Száray Eszter: Úgy lett volna célszerű, hogy ha mind a hárman lemondanak erről a 
feladatról és úgy emlékszik, hogy ott akkor, mindhárman beleegyeztek ebbe. Ha csak nem 
nyugdíjas orvos látja el a feladatot, nem lesz rá jelentkező. 
 
Bodorkos Ádám: A vitát lezárta és az eredeti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 
Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 
52/2016. (V. 17.) határozata 

 
      az iskola-egészségügyi ellátás kérdéséről 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügy és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta az iskola-egészségügyi ellátás kérdéséről szóló előterjesztést és 
elfogadásra javasolja az alábbiak szerint:  
 
A képviselő-testület úgy dönt, hogy Biatorbágy közigazgatási területén működő a 
határozatban megnevezett oktatási-nevelési intézmények iskolaorvosi feladatainak 
ellátására teljes munkaidős iskolaorvosi pályázatot ír ki összesen: 
 

1. Biatorbágyi Általános Iskola (2051 Biatorbágy, Szentháromság tér 6.)  
2. Biatorbágyi Általános Iskola (2051 Biatorbágy, Kálvin tér 4.) 
3. Biai Református Általános Iskola (2051 Biatorbágy, Szentháromság tér 6.) 
4. Magyar Műhely Általános Művelődési Központ Czuczor Gergely Tagiskola (2051 

Biatorbágy, Szentháromság tér 6.) 
5. Csicsergő Óvoda (2051 Biatorbágy, Bajcsy –Zs. u. 13.) 
6. Meserét Óvoda (2051 Biatorbágy, Dévay Gy. u. 1.) 
7. Legóvár Óvoda (2051 Biatorbágy, Szentháromság tér 6.) 

 
A fel nem sorolt nevelési-oktatási intézmények tekintetében az iskolaorvosi feladatokat 
továbbra is Dr. Juhász Zsuzsanna végzi részmunkaidőben. 
 
3) „Az év praxisa a Kárpát-medencében” díjról  
   
Bodorkos Ádám: Köszönti Dr. Száray Eszter, asszisztensét Dobos Évát és a csoportvezető 
védőnőt Orosz Imrénét. Szeretnék kifejezni elismerésüket egy – egy csokor átadásával.  

dr. Kovács András: Felmerült a hivatal részéről a határozati javaslat fogalmazásbeli 
módosítása. A bizottság vagy a testület megerősíthet-e egy ilyen döntést és javasolja, hogy 
köszönetét fejezi ki az elvégzett munkájára és elismerését fejezi ki az Önkormányzat a 
doktornőnek, asszisztensének és a védőnőknek. 
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Tarjáni István: A díj a Kárpát-medencére vonatkozik és a határon túli települések közül 
testvérvárosunk Gyergyóremete háziorvosi praxisa kapta meg, ami nem lehet véletlen. 
Véleménye szerint egy ok máris adódik, hogy a két település ebben az évben ünnepli 15. 
évfordulóját a testvérvárosi kapcsolatának. És ez az ő saját tippje arra, hogy pont ez a két 
település nyerte el a díjat.  

Dr. Száray Eszter: Egy szülő jelölte a praxist, sok jelölés közül a szakmai zsűri 10-10 hazai 
és határon túli települést választott ki és a közönség két hétig szavazhatott. Nagyon 
izgalmas volt az elmúlt 2 hét és nagy öröm, hogy a díjat elnyerhették. Köszönik az 
önkormányzati tévé összeállítását, mert az eddig az eseménnyel foglalkozó médiák közül a 
biatorbágyi volt az egyetlen, aki meg tudta fogalmazni ennek a díjnak a lényegét.  
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt, így a módosított javaslatot teszi fel 
szavazásra.  

Szavazás: 

A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának  

51/2016. (V.17.) határozata 
 

Az év praxisa díjról 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta „Az év praxisa a Kárpát-medencében” díj Dr. Száray Eszter gyermekorvosnak 
való odaítélését. 
 
Az Önkormányzat ezúton elismeri és köszönetét fejezi ki Dr. Száray Eszternek, továbbá a 
biatorbágyi asszisztensének Dobos Évának, valamint a gyermekorvosi munkát segítő 
védőnőknek, név szerint Orosz Imrénének, Somkertné Simon Juditnak, Juhász Istvánnénak, 
Kovács Nórának, Ficsorné Schlaffer Ágnesnek, Póczak Edinának, Udvardy Barbarának 
áldozatos és segítőkész munkájukért. 
 
                               
5)  Betegelégedettségi kérdőív megjelenésével kapcsolatos kérdésekről  
 
Bodorkos Ádám: Megköszönte Dr. Csaba János munkáját és áttért a faladat költségeinek 
biztosítására. Jelenlegi feladat körülbelül 75.000 forint, de a következő időszakban felmerülő 
feladatok ellátására megoldást jelentene, ha az Egészséges Biatorbágyért Program keret 
590.000 forint kerülne átcsoportosítása.  
 
Nánási Tamás: A betegelégedettségi kérdőív véleménynyilvánításra kihagyott hely szűk, kér 
ezen módosítani.  
 
Dr. Csaba János: A tördeléssel megoldódni látszik a probléma és véleménye szerint lesz 
elég hely a szabad véleménynyilvánításra is.  
 
Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt szavazásra tette fel az eredeti határozati 
javaslatot szavazásra.  
 
Szavazás: 
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A bizottság 3 igen egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

53/2016. (V. 17.) határozata 
 

Betegelégedettségi kérdőív megjelenésével kapcsolatos kérdésekről 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
megtárgyalta és jóváhagyja a betegelégedettségi kérdőív megjelenésével kapcsolatos 
kérdésekről szóló előterjesztésben foglaltakat az alábbiak szerint:  
 
 

1. Javasolja a Képviselő- testületnek, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság 
Egészséges Biatorbágyi Program keretét 590.000 forint összeggel növelje meg az 
egészségügyi koordinátor feladatainak ellátására az általános tartalékkeret terhére. 
 

6) Krízishelyzetben lévő biatorbágyi családok átmeneti elhelyezéséről 
 
Bodorkos Ádám: A két ajánlat közül a Menedékház árajánlata a kedvezőbb, de ott nem volt 
látható a rendelkezésre állás lehetősége. A bizottság javaslata az volt, hogy a rendelkezésre 
állás is szerepeljen az ajánlatokban. 
 
Nánási Tamás: Az anyag ugyanaz, mint az előző bizottsági ülésen tárgyalt. A Sorsunk és 
Jövőnk konstrukciónak megfelelőenkellene megoldást találni, ahol volt egy rendelkezésre 
állási díj és egy kihasználtság alapú díj. Ez azért volt az Önkormányzat számára kedvező, 
mert az alapdíjon kívül csak akkor fizetett, ha kihasználtság volt a szolgáltatás terén. Ezen 
kívül elmondta, véleménye szerint nem kellene meghatározni a maximum kihasználtságot. 
Addig, amíg nem járnak annak a végére, hogy ami az Önkormányzatnak a legkedvezőbb 
megoldás, addig ne szavazzanak a kérdésről. 
 
dr. Kovács András: Áthidaló megoldásként a testületi ülésig mindkét Alapítvány 
megkeresésre kerül és Nánási Tamás javaslatáhozigazítva, új ajánlatot kérnek. Amennyiben 
érkeznek új ajánlatok, arról, amennyiben nem, a meglévő ajánlatokról dönt a képviselő-
testület.  
 
Bodorkos Ádám: Befogadta jegyző úr javaslatát és szavazásra teszi fel a kérdést.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:.  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 
Bizottságának 

52/2016. (V. 17.) határozata 
 

Krízishelyzetben lévő biatorbágyi családok átmeneti elhelyezéséről 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Krízishelyzetben lévő 
biatorbágyi családok átmeneti elhelyezéséről szóló előterjesztést. 
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1. A Bizottság úgy döntött, hogy a Menedékház Alapítványtól és az S.O.S Krízis 
Alapítványtól a krízishelyzetbe került biatorbágyi családok átmeneti elhelyezésére 
vonatkozóan ismételt árajánlatot kér arra vonatkozóan, hogy egyidejűleg 2 család, 
maximum 8 fő elhelyezésének rendelkezésre állását milyen költséggel tudják a 
jövőben vállalni.  

2. Kéri az Alapítványokat, hogy az ajánlatukban legyen meghatározva egy konkrét 
összeg díjelőlegként, továbbá kerüljön meghatározásra az ellátási díj ft/fő/nap 
bontásba. 

3. A beérkezett ajánlatokkal kiegészített előterjesztést kéri a Képviselő-testület elé 
terjeszteni. 

 
7) Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról 
 
 
Nánási Tamás: Kérdése, hogy a beszámolóban a Támogató Szolgálatnál egy adat sincs. 
Kérdése, hogy ezt a támogatást nem veszi igénybe senki? Látható, hogy Családsegítő 
Szolgálat beszámolójában 5 olyan eset is van, ahol fogyatékos gyermek van ellátásban. Ez a 
szolgáltatás azért lett létrehozva, hogy a Budaörsre való szállításban segítsen az 
Önkormányzat. 
 
Pomaházi Krisztina: A beszámolóban az a támogatás szerepel, ahol az Önkormányzat 
szociális alapon díjkedvezményt állapíthat meg, akár 50, akár 100%-ost is. Ilyen valóban 
nem volt 2015-ben.  
 
Bodorkos Ádám: Az eredeti határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen, egyhangú szavazás mellett (3 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:.  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális 

Bizottságának 
55/2016. (V. 17.) határozata 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai 

ellátásáról szóló beszámoló jóváhagyásáról 
 
Biatorbágy Város Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális Bizottsága megtárgyalta és 
elfogadja a Biatorbágy Város Önkormányzata 2015. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatai ellátásáról szóló beszámolót.  
                                                                                                                                                                                   
Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt, megköszönte a részvételt, azt ülést 

18 01 órakor a nyílt ülést bezárta.  

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                                Nánási Tamás 
                   bizottsági elnök                                                 bizottsági tag 
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